
Knippla Ö-Råd 
 

Protokoll från möte 2025-01-20 i Föreningsgården. 

 

Närvarande: Per-Eive Berndtsson, Stefan Fransson, Börje Andersson, Annika Pettersson, 
Andreas Gunnarsson, Pontus Jacobsson och Marie Brinkhoff 

Ordförande hälsade välkommen och öppnade mötet. 

 
1. Föregående mötesprotokoll:  Godkändes  

 
2. Nordöleden: Arbetet med att försöka få till ändring av vissa avgångstider för 

färjorna fortsätter tillsammans med Hyppeln och Rörös Ö-råd. Pontus 
fortsätter kontakten med Västtrafik vad gäller väntkuren på Burö.  
 

3. Varvsområdet: Arbetsgruppen var på ett möte som kommunen kallat till 
2025-01-15, gällande det gemensamma förslag som lämnats till kommunen. 
Arbetsgruppen redovisade förslaget och avvaktar kommunens respons på 
detta. Så småningom ska ett förslag framläggas inför Ö-rådet (alla på ön) för 
beslut.              
 

4. Badet, Prärien och Ankis: Hopptornet på Tranbärsbadet är nu nedtaget. 
Information om hur kommunen har sin planering vad gäller nytt hopptorn 
kommer Pontus få den 23 januari då han ska träffa Andreas Bautler på 
kommunen.  

 
5. Ungdomsgruppen: Ö-rådet väntar på besked om ansökan som är inskickad till 

kommun vad gäller isbanan.  
 

6. Vägar och Belysning: Ett återkommande bekymmer på ön är när vägarna ”går” 
sönder och gatubelysningen inte fungerar. Pontus tar upp även det här när han 
träffar Andreas Bautler.  
 

7. Övriga frågor: Andreas G presenterade en idé på mötet, ett fint Lusthus som 
eventuellt skulle kunna bli en trevlig träffpunkt för alla Knipplebor, ung som 
gammal. 

 

Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

Nästa styrelsemöte är 2025-02-24 klockan 18:15 i föreningsgården.  



Mötesdag för mars blir 2025-03-17 klockan 18:15 i föreningsgården. 

 

Knippla Ö-råd 2025-02-08  

Vid protokollet 

 

Marie Brinkhoff 

 

Ordförande    Justerare   
   

 

Pontus Jacobsson   Per-Eive Berndtsson 

 

 


